2025 主日崇拜事奉輪值同工

	本週主日 This Sunday 4/27/2025	下週主日 Next Sunday 5/4/2025		
中文主席 English Presider	陳競一	單永衛		
中文講員 English Speaker	謝明義弟兄(C) Pastor Martin(E)	Pastor Martin		
翻譯 Interpreter	胡子萍	方陳瑛		
中文司琴 Pianist	姚藝形	Sophia Chan		
中文招待 Ushers	顏 麗,陳 峰,李玉華 /Shawn(E)	何若萍,董红果,杜鵑		
音響/投影 Audio Engineer/PPT	姜 華/劉砥中(C) Leon/KaiTing(E)	鲁 锋/徐慧君		
托兒 Nursery	陳祝平	吴永佳		
分菜同工	刘杰铭,李玉華	羅美珍,王志燕		
Lunch Serving	姚慧敏,林素珍	阮仁華,林月颜		
廚房清潔同工 Cleaning	熊就勝, 熊就豪	王國歡,陳 峰		
保安 Security	陳競一	單永衛		
教會清潔 Church Cleaning	廣東小組 Cantonese Group 英語小組 English Group			
週二 Tuesday 10:00AM	姐妹團契 Women's Bible Study Fellowship (教会實體聚會)			
週三 Wednesday 7:30PM	祷告會 Prayer Meeting (ZOOM Meeting ID: <u>321-971-546</u>)			
週五/週六 Fri./Sat. Night	家庭小組查經 Family Bible Study			

毎月常費預算 Monthly Budget for General: \$18,500.00 宣道 Mission: \$2,950.00

			<u>. </u>	
Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Mar. Income	Mar. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$8, 795. 00	\$17, 718. 86	\$26, 653. 33	\$ 9, 375. 23
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00
宣道 Missions	\$0.00	\$2,065.00	\$3, 815. 00	\$14, 550. 00
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00

每月背诵经文 Monthly Verses - 四月份 April, 2025:

認識你—獨一的真神,並且認識你所差來的耶穌基督,這就是永生。(約翰福音 17:3)

這不是說我已經得著了,已經完全了;我乃是竭力追求,或者可以得著基督耶穌所以得著我的。(腓立比書 Philippians 3:12)

英語牧師 English Pastor	長老 Elder
Martin Stidham	張文迪 Wen-Dyi Chang
Tel: (312) 622-3447	Tel: (918) 252-4886
stidmart@outlook.com	wendyiandlouise@gmail.com



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

装備信徒活出以神為中心的生命

Equipping believers in God-centered Life 主日崇拜程序

ORDER OF WORSHIP

四月二十七日 April 27, 2025

主席 Presider: 陳競一

10:45AM - 12:20PM

司琴 Pianist: 姚藝彤

講員 Speaker: 謝明義弟兄

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 詩 96: 1-4 主席 Presider 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 敬拜讚美詩 Praise Songs 眾立 All

58 赞美我天父 We Praise Thee O God 187 榮耀是主聖名 Glorious Is Thy Name

祈祷 Invocation 主席 Presider 讚美詩 Praise Songs 403 數算主思 Count Your Blessings 眾立 All 歡迎新會員儀式 New Member Induction 張文迪長老 Elder Chang 讀經 Scripture Reading 以赛亞書 49:5-6 眾坐 Congregation 什么是神心目中的大事 謝明義弟兄 證道 Sermon 回應/奉獻 Response/Offering 437 獻上最美 Our Best 主席 Presider 歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 主席 Presider 讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝禱 Benediction 張文迪長老 Elder Chang 阿們頌 Amen Praise 眾立 Congregation 默禱 Silent Praver 眾坐 Congregation 殿前代禱 Altar Praver 祷告團 Praver Team

報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神赐福大家並祂所喜悦的人。特别歡迎謝明義 弟兄。願主祝福他與我們在一起的時間。
- 2.下主日(5/4) 是聯合主日崇拜早上 10: 45 開始,同時也有線上直播。請預備心參加。 中英成人主日學,青少年主日學,將在 9: 30AM 開始,請留意。教會鼓勵全家人 可以坐在一起敬拜。
- 3.本週三晚上禱告會(4/30)7:30 PM 在 ZOOM 舉行。請預留時間參加。
- 4. 我們將於 5/12 週六晚上舉辦高中生畢業典禮。請大家留意, 詳情可以向謝慧姐妹詢問。
- 5.今年教會暑期兒童聖經營將於 7/15-19 舉行。請大家留意並準備預留時間參與。詳 情可以向維秀姐妹詢問。

祷告事項:

- 1. 為聘牧委員會禱告。求神賜給成員們合一、智慧和能力。繼續求主預備一位合適 我們教會的牧者。
- 2. 為 2025 年教會主題禱告:"裝備信徒活出以神為中心的生命。"
- 3.繼續為教會的兒童和青少年事工禱告,求神預備合適的同工來帶領這事工。為我們新的兒童主日學教材禱告,希望這教材可以幫助兒童更好的學習神的話語。
- 4. 為武淑菊姐妹姊妹與癌症的鬥爭禱告, 祈求神赐她勇氣、力量和醫治。為了方便 治療, 他們已經搬到休斯頓。
- 5. 請繼續為家中有年長父母的弟兄姐妹們的身體健康代禱: 砥中的母親, 張毅的父母, 鳳玲的母親。為李醫生身體的狀況祈禱。求神賜實欽姐妹和 Jennifer 力量和智慧。
- 6. Barbara 師母已完成第二次化療。 繼續禱告求神減少藥物的副作用。
- 7. Paula 姐妹現在回到家修養,繼續為她身体的恢復祈禱!
- 8. 請大家為今年十一月的全教會的退修會禱告。求神保守整個從預備到實現的過程。
- 9.為餐飲業细胞小组即將開始學習馬可福音禱告, 並為他們都能更好地認識主禱告。
- 10. 于燕姐妹手術完成已经回家休养。為她祈禱求神赐她力量和健康。
- 11. 為 Grace 和 Mark 祈祷, 他們在期待他們的女兒出生 預產期為 5 月 13 日。
- 12. 為我們的大學生祈禱,讓他們能順利完成本學期的學業,並在今年夏天獲得機會實習和與家人團聚。為他們在基督裡的成長禱告。

Announcements:

- 1. We welcome everyone especially new friends who are worshipping with us this morning. May God bless them and those who attend today's service. We welcome today, Brother Mark Xie. May the Lord bless his time with us.
- 2. Next Sunday (5/4) we will have a combined service starting at 10:45 AM. Live stream is also available. Please join us. Adults and youth Sunday school starts at 9:30 AM, We encourage teens and children to sit with their parents as families during worship time.
- 3. This week prayer meeting will be on ZOOM on Wednesday evening (4/30) starts at 7:30 PM. Please join us in prayer.
- 4. Our high school graduation celebration will be held on 5/12(Saturday) evening, please mark your calendar. Details can be obtained from sister Esther.

5. Our church Summer Vacation Bible School will be held from 7/15-19. Please reserve your time to participate. Please contact sister WeiXiu for more information.

Prayer Items:

- 1. Pray for the Pastor Search Committee as they continue their good work in looking for our next Chinese pastor. Pray for unity in our church family.
- 2. Pray for 2025 church theme: "Equipping believers in God-centered Life."
- 3. Please pray for our church's children and youth ministry and ask God to provide us with brothers or sisters to lead and serve in this ministry. Pray for our new children's Sunday School curriculum that it will be very useful in teaching God's word.
- 4. Remember Sister Susan Gao in her battle with cancer. Pray for courage, strength, and God's healing. The Gaos have moved to Houston to better accommodate treatment.
- 5. Please continue to pray for elderly parents of the brothers and sisters. Tim Liu's mom, Sugin's dad & mom, Ling's mom, Jennifer's dad. Pray for Dr. Li as he has some more health challenges ahead. Pray for strength & wisdom for Kathryn and Jennifer.
- 6. Sister Barbara had her second round of chemotherapy on Thursday. Pray that side-effects will be minimized.
- 7. Sister Paula is at home. Continue to pray for her restoration
- 8. Pray for our All-Church retreat Committee as we work on the program. Pray for the Lord's leading, good ideas, and good planning.
- 9. Pray for our restaurant cell group ministry who will begin a study on Mark's gospel soon. Pray that they can all know the Lord better.
- 10. Pray for Sister Yu Yan's full restoration of health.
- 11. Pray for Grace & Mark as they await their baby girl due date May 13.
- 12. Pray for our university students to wrap up their semester's work well and for opportunities this summer. Pray for their growth in Christ.

講道大綱 Sermon Outlines:

明白神的心意, 站在神那边至关重要

神宝贵他拣选的人: (5节)

神在乎他百姓的回归和复兴: (6节上)

神顾念圈外的羊; (6节下)

神的祝福是透过您祝福别人的过程中满溢在您的生命之杯里